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ČESKO: Prezident České republiky nakonec ustoupil a bude jmenovat tu vládu, kterou
koalice v čele s premiérem Fialou navrhnula. Pro mnohé je to překvapení, protože někteří
ministři jsou od počátku v nemilosti prezidenta, nicméně Zeman udělal opět tah, kterým doslova
šokoval. Očekávat, že by se zaleknul Petra Fialy a jakési žaloby, by bylo asi naivní. Daleko spíše jde o
další mistrovský kousek starého zkušeného politika. Zdá se, že se drží hesla, kdo chce kam,
pomožme mu tam.

Mohlo se stát cokoliv. Petr Fiala mohl být předsedou vlády s nejkratší životností. Nebo se Zeman
mohl kousnout a prostě dotyčného Piráta Lipovského do funkce ministra zahraničí nejmenovat. A
vyčkávat. Právě u Pirátů je vcelku dusno, protože s možností jejich elit dostat se ke korytu jaksi
opadla ta ,,správná“ morálka. Hlava státu však udělala překvapivý krok. Splnila Fialovi poslední
přání a hodila vládu do vody, ve které se buď utopí, nebo se bude muset naučit plavat. A že je ta voda
dost rozbouřená. Andrej Babiš nechal Českou republiku v nijak zvláště dobrém stavu. O tom, jak
vládnul, se přesvědčíme až za pár let, to až budeme mít srovnání s dalšími roky. Je dost možné, a zní
to příšerně, že na něj budeme vzpomínat ještě v dobrém. Pokud jste se právě zhrozili, pojďme si
zkusit nastínit, proč.

Jisté je, že i přes obrovské snahy části opozice se České republice podařilo vyhnout
migrační vlně. Ne, že by to bylo stoprocentní zásluha vlády, protože u nás zase tak moc migrantů
zůstat nechtělo, ale je třeba si připomenout pokusy dostat k nám za každou cenu nějaké ty ,,sirotky a
uprchlíky“. To se dosud nepovedlo. Nyní se plánuje po krachu a úprku Američanů z Afganistánu do
Evropy přemístit 40 000 Afgánců dosud kolaborujících právě s americkou armádou doplněnou
jednotkami z jiných států. Je tu vcelku oprávněná obava, že se vládní koalici bude zdát výborným
nápadem jich pár převzít k nám. To by Babiš ustál.

I přes obrovské výhrady k politice Babiše vůči euru a v podstatě k přijetí závazků týkajících se rizik
spojených s existencí eurozóny překonal dosavadní premiér tlak a odmítl se bavit o likvidaci naší
měny a vyměnit ji za velmi riskantní evropské platidlo. Nevíme, kolik z vás by si přálo mít v
peněžence vcelku ošklivé bankovky, ale zkusme se zeptat na Slovensku, zda li tamní občané vnímají
nějaká pozitiva z takové změny. Nová vláda v rámci svého směřování k eurounijnímu řiťolezectví už
naznačila, že o přijetí eura bude usilovat. Zvláště aktivní v tom budou Top09, STAN a Piráti. Podobně
lze smýšlet a dosavadním odmítnutí zbraňových směrnic směřujících k odzbrojení obyvatelstva, které
se s výjimkou naší země ,,povedlo“ elitám v zbytku EU. I tady se může stát, že především tyto tři
strany budou tlačit na prosazení návrhů přicházejících z Bruselu.

Momentálně stoupající ceny energií a paliv jsou výsledkem špatných politických rozhodnutí
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v EU. Babiš projevil aspoň snahu eliminovat extrémně vysoké změny snížením či zrušením DPH při
prodeji elektřiny a plynu našim občanům, což okamžitě zkritizoval nový premiér Fiala jako cestu
nakročenou v rozporu s EU a prohlásil, že takto se Bruselu bez ohledu na katastrofální dopady na
české občany vzpírat nebude. Jakým způsobem to bude nová vláda řešit, zatím nevíme, jisté je, že se
stává realitou obrovský propad životní úrovně našich rodin i jednotlivců a například senioři se
dostávají do pásma ohrožených chudobou. Přitom jde o lidi, kteří velkou část svého života prožili za
socialismu a jen díky nim měly naše elity po roce 1989 co rozprodávat a rozkrádat. Teď budou hozeni
přes palubu. Týká se to však úplně všech a hrozí, že mnozí z nás bude doslova živořit. Neočekávejme
však jakékoliv referendum o vystoupení z EU, protože nová vláda hovoří o další těsnější integritě do
bruselské party.

Je tu ještě další obrovská hrozba, kterou je pokus Berlína zneplatnit Benešovy dekrety. Což
by znamenalo ještě větší zásah do naší svrchovanosti než Kalouskem vydupané církevní restituce.
Ani po ekonomické stránce by nemuselo být vše pozitivní, protože potomci sudetských Němců by se
začali soudit o zabavené majetky. Přitom si všichni pamatujeme, že v současné koalici je plno
příznivců ,,narovnání“ vztahů s touto částí německého národa a dost možná nás čeká obrovský
průšvih. Jen pro připomínku, Sudety zdaleka nejsou jen pohraničí, jde o mnohem větší území, které
Sudeťáci obývali.

Vyjmenovali jsme pouze část toho, co budeme jednou srovnávat. Andrej Babiš je po lidské
stránce grázl, řada jeho činů je v rozporu s morálkou. Jeho Agrofert je skutečně agresivní firmou
využívající angažovanosti svého majitele daleko za hranice zákona, o čemž se mohlo přesvědčit
mnoho konkurentů ve všech oblastech, ve kterých tato společnost a s ní spřízněné další chtějí
podnikat. Dále je třeba připomenout zaklekávání Finanční správy na podnikatele a vytvoření
takových pravomocí úředníků jí podléhajících, že se řada z poškozených musela obrátit na soudy a jít
do velmi drsných sporů se státem. Také jsme zaznamenali obrovské bobtnání státní správy a počtu
zaměstnanců v této sféře, zatímco podnikatelská byla doslova terorizována. Přitom právě Agrofert
rozhodně nemá čisté svědomí a daňové úniky tolik ,,vyhledávané“ finančními úřady u většiny
podnikatelů, a i ty vymyšlené vedoucí k jejich likvidaci, Babišovým firmám procházely naprosto
hladce a bez potíží.

Dalo by se pokračovat podporou řepkových polí, dotačními podvody a dalšími lumpárnami,
které udělaly z Babiše mafiána v premiérském křesle. Přesto tu i po něm něco zůstalo a až další
roky ukážou, je li to pouze nepořádek a dluhy nastřádané v době covidové, nebo nám to nová koalice
zavaří svým eurounijním přitakáváním ještě více. Trumfne nový ministr zahraničí vrbětický úlet,
otevřou Piráti, Topka a STAN dveře Sorosovi a jeho sebrance zase o kus více, nebo nás čekají ještě
větší katastrofy? Moc se netěšme. Nakonec možná přijdeme na to, že to nebyl Zeman, kdo prohrál,
ale Černého Petra jsme dostali my všichni. I to se může stát.
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